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Zgrząd Rady osiedla
,,Zwaków,,

Protokół Nr 7l2019IZ

z posiedzenia Rady osied|a ,,Źwaków'' w dniu 30.06'2020r'

Obecni:
1 . Członkowie Rady osiedla - wg |isty obecności stanowiącej zał. nr.1 do protokołu.

Stan na 5 radnych. obecnych: 3 radnych,
nieobecnych: 2 radnych.

PozostaIi obecni: Patrycja Kosowska-Pawłowicz

Poządek posiedzenia Rady osied|a:
1. Otwarcie sesji.
2. Pzesunięcie środkÓw z organizacji Dnia Dziecka na festyn z oka4i zakończenia wakacji.
3. Propozycja organizacjiw ramach festynu Kina Plenerowego lub przedstawienia teatralnego

dla dzieci i kabaretu.
4. omówienie spraw bieżących ktore będą pzestawione na posiedzeniu Rady.
5. Zamknięcie sesji.

Ad 1:

Sesj ę otwa rła P rzewod n i cząca Zarząd u Ba rba ra J u sia k

Ad 2:
Z powodu braku moz|iwości organizacji imprezy zokaĄi Dnia Dzieckawzwiązku z panującą
epidemią wirusa cov|D-19 zaząd proponuje pzeniesienie Środkow z Dnia Dziecka na organizację
festynu na zakończenie wakacji.

Ad 3:
W związku z panującą epidemią cov|D-,19 festyn nazakończenie wakacji powinien przyjąć bardziej
bezpieczną formę dla mieszkańców. Zarząd proponuje poddac do dyskusji organizację ,,Kina
P|enerowego'' lub pzedstawienia teatralnego d|a dzieci i kabaretu. Będzie można Medy wyznaczyc
oddzielone miejsca dla mieszkańców by nie twozyć dużych skupisk Iudzi'

3xl'1;,".," niedrozności przepływu wody Potoku Tyskiego podczas dreszczów, zniszczonej u|icy
zgody po u|ewach, pzedstawienie odpowiedzi od TZUK i MZU|M w związku z postawieniem tab|ic
informacyjnych d|a mieszkańców.

Ad 5:
Sesję za m knęła Przewod n icząca Zarząd u Ba rba ra J u si ak
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Pzewodr1icząca Zaządu
Jusiak Barbara
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